

ISSN 2095-9958
CN 10-1316/R

中国科技论文统计源期刊(中国科技核心期刊)

2018年2月 第11卷第2期 Volume 11 Number 2 February 2018

中华骨与关节外科杂志

ZHONGHUA GU YU GUANJIE WAIKE ZAZHI

Chinese
Journal of
Bone and
Joint
Surgery

ISSN 2095-9958



9 772095 995189

主管：国家卫生和计划生育委员会

主办：中国医学科学院



万方数据

中华骨与关节外科杂志

ZHONGHUA GU YU GUANJIE WAIKE ZAZHI

月刊 2008年4月创刊 第11卷 第2期 2018年2月

主 管

国家卫生和计划生育委员会

主 办

中国医学科学院

主 编 邱贵兴

编辑部主任 高 鹏(代)

编辑出版

中国协和医科大学出版社

《中华骨与关节外科杂志》编辑部

北京东单三条9号(100730)

电话:010-65281306

E-mail:guguanjie@126.com

投稿网址:www.cjbjs.com

印 刷

北京联合互通彩色印刷有限公司

中国标准连续出版物号

ISSN 2095-9958

CN 10-1316/R

广告许可证

京东工商广字第0342号

广 告

《中华骨与关节外科杂志》市场部

发 行

中国协和医科大学出版社期刊中心

地址:北京东单三条9号

邮 发

全国各地邮电局

邮发代号:82-735

定 价

每期15.00元,全年12期180.00元

本期责任编辑 孙 维

本期英文编辑 李丹阳,刘亦男

本刊版权归《中华骨与关节外科杂志》编辑部所有

目 次

足踝外科学组25年回顾王正义 (081)

专家共识

踝外翻外科治疗专家共识王正义,姜保国,唐康来,等 (087)

临床论著

第1跖骨远端斜行截骨术治疗跖僵硬的回顾分析
.....孙超,王智,张树,等 (096)

远端Chevron截骨结合Akin截骨治疗老年踝外翻的临床观察
.....陈兆军,祁印泽,马玉峰,等 (102)

距下关节稳定器治疗儿童柔韧性平足的中期疗效分析
.....徐军奎,赵炼,屈福锋,等 (106)

跗骨窦入路空心钉固定术治疗Sanders II型跟骨骨折
.....梁伟之,高金伟,张海波,等 (111)

经髌骨胫骨结节环形钛缆治疗髌骨下极骨折的效果分析
.....张建,杨小勇 (115)

无菌性和感染性股骨骨不连患者的临床对照研究
.....张伟,陈华,刘浩,等 (118)

牵力可调式皮肤牵张器在股前外侧皮瓣供区创面修复中的临床应用
.....张德洪,宋文超,陈祥春,等 (124)

虚拟现实技术对全膝关节置换术后功能恢复及心理改善的作用
.....冯永建,金驰,倪永健,等 (127)

多媒体视频在骨科术前谈话中的临床应用李璐华,李军,喻安云 (133)

基础研究

siRNA 慢病毒载体介导 DKK-1 基因沉默对骨髓间充质干细胞分化影响的实验研究·····岳辰,张雪,温阳阳,等 (137)

病例报道

踝关节 Bosworth 骨折 1 例报道·····康建国,孙永青,杨洁,等 (143)

股骨转子间骨折并发股浅动脉假性动脉瘤 1 例报道·····包贝西,肖彝,李鹏,等 (147)

人工膝关节慢性感染并发胫骨骨髓炎 1 例报道·····黄子达,陈旻,李文波,等 (151)

综述

可穿戴设备在骨科的应用与研究·····范华雨,曹向阳,杨鑫 (151)

水动力清创系统在创面处理中的使用进展·····白浪,林光湖,刘冠峤,等 (154)

消息

关于举行 2018“骨保”杯《中国骨质疏松性骨折诊疗指南》中青年医师辩论赛的通知·····(105)

会议征稿通知·····(123)



欢迎关注《中华骨与关节外科杂志》微信公众号

Chinese Journal of Bone and Joint Surgery

Monthly Established in April 2008 Volume 11, Number 2 February 2018

Responsible Institution

National Health and Family Planning
Commission of the People's Republic of China

Sponsor

Chinese Academy of Medical Sciences

Editor-in-Chief

QIU Guixing (邱贵兴)

Acting Director

GAO Peng (高鹏)

Editing & Publishing

Editorial Office of
Chinese Journal of Bone and Joint Surgery,
No.9, Dong Dan San Tiao, Beijing 100730, China
Tel: 0086-10-65281306
E-mail: guguanjie@126.com
http://www.cjbjs.com

Printing

Beijing Lianhehutong Color Printing Co., Ltd.

CSSN

ISSN 2095-9958
CN 10-1316/R

Copyright©2018 by the Editorial Office of Chinese Journal of Bone and Joint Surgery

No content published by the Chinese Journal of Bone and Joint Surgery may be reproduced or abridged without authorization. Please do not use or copy the layout and design of the Journal without permission.

All articles published represent the opinions of the authors, and do not reflect the official policy of the Editorial Board, unless this is clearly specified.

Contents

A twenty-five years' review of foot and ankle surgery society
.....WANG Zhengyi (081)

Expert Consensus

Experts consensus on the surgical treatment of hallux valgus
.....WANG Zhengyi, JIANG Baoguo, TANG Kanglai, et al (087)

Clinical Research

Clinical and radiological outcomes after distal oblique osteotomy for
hallux rigidusSUN Chao, WANG Zhi, ZHANG Shu, et al (096)

Clinical observation of distal Chevron osteotomy combined with
Akin osteotomy for elderly hallux valgus
.....CHEN Zhaojun, QI Yinze, MA Yufeng, et al (102)

The mid-term effectiveness of talotarsal stabilization device in the
treatment of children's flexible flatfoot
.....XU Junkui, ZHAO Lian, QU Fufeng, et al (106)

Cannulated screw internal fixation via the tarsal sinus approach for type II
Sanders fracture of the calcaneus
.....LIANG Weizhi, GAO Jinwei, ZHANG Haibo, et al (111)

Effect of titanium cable cerclage through patellar tibial tubercle on
inferior patellar fractureZHANG Jian, YANG Xiaoyong (115)

Comparative study of patients with aseptic and septic femoral nonunion
.....ZHANG Wei, CHEN Hua, LIU Hao, et al (118)

Application value of adjustable skin stretcher used for repairing the
wound area of the femoral anterior lateral flap
.....ZHANG Dehong, SONG Wenchao, CHEN Xiangchun, et al (124)

Effect of virtual reality on functional recovery and psychological
improvement after total knee arthroplasty
.....FENG Yongjian, JIN Chi, NI Yongjian, et al (127)

Application of multimedia video in preoperative conversation.....*LI Luhua, LI Jun, YU Anyun* (133)

Basic Research

Effect of DKK-1 gene silencing mediated by siRNA lentivirus vector on the differentiation of bone marrow mesenchymal stem cells*YUE Chen, ZHANG Xue, WEN Yangyang, et al* (137)

Case Report

A case report of Bosworth fracture of the ankle*KANG Jianguo, SUN Yongqing, YANG Jie, et al* (143)

Superficial femoral artery pseudoaneurysms secondary to a femoral intertrochanteric fracture: a case report*BAO Beixi, XIAO Ben, LI Peng, et al* (147)

Chronic infection of the knee prosthesis complicated with tibial osteomyelitis: a case report*HUANG Zida, CHEN Yang, LI Wenbo, et al* (151)

Review

Application and research of wearable devices in orthopedics*FAN Huayu, CAO Xiangyang, YANG Xin* (154)

Research progress of hydrosurgery system used in wound management*BAI Lang, LIN Guanghu, LIU Guanqiao, et al* (157)